

# Protokoll Styrelsemöte

Styrelsemöte 24/11-15

Närvarande: Daniel Madsen, Linnéa Johansson, Annie Öhlén, Camilla Hansson, Camilla Edoff, Fabian Rydberg, Liv kjaer Andersson

1. Mötets öppnande

Vice ordförande Daniel öppnade mötet 16.16

2. Val av mötesordförande

Styrelsen beslutade

Att välja Daniel till mötesordförande

3. Val av mötessekreterare

Styrelsen beslutade

Att välja Camilla E till mötessekreterare

4. Val av justerare

Styrelsen beslutade

Att välja Camilla H till justerare

5. Adjungeringar

Styrelsen beslutade

Att adjungera Fabian för dagens möte

6. Övriga frågor

Inga

7. Godkännande av föredragningslista

Styrelsen beslutade

Att godkänna föredragningslistan i sin helhet

8. Föregående protokoll

Camilla läste upp det viktigaste punkterna. Styrelsen beslutade

Att lägga föregående protokoll till handlingarna

## 9. Rapporttrunda

- Daniel: Var med på socionomdagen och hjälpte till
- Linnéa: AMO-möte, lagt upp om VFU-minglet på facebook, socionomdagen, jobbat med valberedningen
- Fabian: Socionomdagen
- Liv: Facebook, hemsidan
- Camilla E: UB-diskussionskväll, missade KURT-genomgång, jobbat med UB-projekt
- Annie: Socionomdagen
- Camilla H: UB-projekt, mejlat Ingrid Andersson om de insamlade åsikterna kring Linköpings introdagar för deras VFU-studenter, UB-diskussionskväll

## 10. Ekonomi

Mia skickar vidare via Camilla E att hon väntar på betalningar för socionomdagen.

## 11. Verksamhet

- AMO: Linnéa berättade om AMO-mötet. Det är en upphandling på gång med nya godisautomater och synpunkter gällande godisautomaterna kan man höra av sig till Stuff om. Stuff har ett projekt för sundare alkoholkultur. Det är hittills ingen som tryckt att de kommer på nästa VFU-mingel så det lutar åt att det blir inställt.
- UB: Camilla och Camilla berättade om UB-diskussionskvällen samt deras arbete med UB-projektet.
- Valberedningen: Har fått ihop en bra grupp med något fler killar. Det finns ännu ingen kassör på förslag, alla tillfrågade har sagt nej. Möte kommer äga rum kring detta den 2 december.  
Camilla berättade lite om gången på årsmöte i fråga om val av ny styrelse. På årsmöten brukar valberedningen presentera sitt förslag och mötesordföranden frågar då om de kan väljas i klump. Förutsatt att ingen utanför förslaget vill in i styrelsen brukar det gå igenom och då var det klart. Annars kan man ta post för post och person för person och då kan andra kandidera direkt där.
- Marie-möte: Marie önskar dagordning från styrelsen utöver socionomdagen. Annie sa att hon vill att styrelsen tar upp sökbanken för studiebesök. Styrelsen lyfte också studentråd som punkt.
- INSEKTmöte: Det är det sista INSEKT-mötet för sittande styrelse att föra fram frågor till Stuff. Camilla H lyfte att allt Stuff anordnar alltid hamnar i Linköping vilket alla förstår har en naturlig förklaring men ändå borde ändras ibland.
- Socionomdagen: Det fungerar inte att ha måndag eller fredag eftersom folk då istället tar långhelg. Det vore också bättre att ha utställare och föreläsningar på olika tidpunkter, dvs eftermiddag utställare och föreläsningar förmiddag. Sett till hur det är nu vore det bättre att lägga socionomdagen tidigare för att

även T7 ska vara intresserade då de flesta redan har jobb i november och börjar söka i september. AMU ser inte att det är någon idé att fortsätta samarbetet med SKA-programmet. Många utställare förra året uppskattade att de fick gå på föreläsningar och det kan ju erbjudas nästa år. AMU föreslog att presenter till föreläsarna skickas till arbetsplatsen. Styrelsen beslutade

Att Liv meddelar Mia hur många föreläsare det var så hon kan sätta budget för presenter

Att Camilla H tar ansvar för att köpa och posta presenter

- VFU-/C-uppsatskväll: Arbetsgruppen berättade om sitt arbete, det enda som återstår att ordna fika eftersom tillfrågade tackat nej samt
- Sektionspub: Karina har funderat på om vi ska ställa in men alla på mötet som ska gå är taggade och vill vara med. Diskussion kring detta fördes och sektionspuben kommer bli av.
- Programväskan: Daniel frågade vilka som kan sälja 14/12 och lyfte också att Vendela undrade om det finns något tidigare tillfälle att sälja väskan. Styrelsen diskuterade huruvida det är någon vits att sälja vid fler tillfällen. Styrelsen beslutade

Att 14/12 är sista gången vi säljer programväskan för terminen

- Datum & tider:

- 
- 
- 

## 12. Övrigt

## 13. Mötets avslutande

### Åtgärdslista:

- Liv: ber Maria fästa inlägget/frågan om VFU-mingelkvällen
- Daniel: frågar Ica-strömmen om fika till VFU-/C-uppsatskvällen
- Annie: skicka antal föreläsare till Mia
- Annie: skicka adresser till föreläsarna till Camilla H
- Camilla H: skicka presenter till föreläsarna och workshoparna